

产品说明书附件

SUPPLEMENT TO PRODUCT INSTRUCTIONS

这个文件涉及的是在中华人民共和国境内进口或销售的电器电子产品

Include this document with all Electrical and Electronic Products imported or sold in the People's Republic of China

本信息仅适用于上海诺基亚贝尔股份有限公司及其下属子公司在中华人民共和国销售的电器电子产品
This information applies only to Nokia Shanghai Bell Co., Ltd or its subordinates' Electrical and Electronic Products sold in the People's Republic of China

| 部件名称 (Parts) | 有害物质 (Hazardous Substance) | | | | | |
|--|----------------------------|-----------|-----------|----------------------------|---------------|-----------------|
| | 铅 (Pb) | 汞 (Hg) | 镉 (Cd) | 六价铬 (Cr ⁶⁺) | 多溴联苯 (PBB) | 多溴二苯醚 (PBDE) |
| 电路模块 (Circuit Modules) | × | ○ | ○ | ○ | ○ | ○ |
| 电缆及电缆组件 (Cables & Cable Assemblies) | × | ○ | ○ | ○ | ○ | ○ |
| 金属部件 (Metal Parts) | × | ○ | ○ | ○ | ○ | ○ |
| 塑料和聚合物部件 (Plastic and Polymeric parts) | ○ | ○ | ○ | ○ | ○ | ○ |
| 对于交付时集成了电池的电器电子产品: For Electrical and Electronic Products delivered with integrated functional batteries: | | | | | | |
| 电池 (Batteries) | × | ○ | ○ | ○ | ○ | ○ |

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。

This table is formulated in accordance with SJ/T 11364.

○：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 标准规定的限量要求以下。
Indicates that the concentration of the hazardous substance in all homogeneous materials in the parts is below the relevant threshold of the GB/T 26572 standard.

×：表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T 26572 标准规定的限量要求。
Indicates that the concentration of the hazardous substance of at least one of all homogeneous materials in the parts may be above the relevant threshold of the GB/T 26572 standard.

本表所示的“×”表明使用了某些豁免的条款。

The “×” in the above table indicates that one or more exemptions are applied in the parts.

上海诺基亚贝尔股份有限公司及其下属子公司依靠其供应商提供的信息。本表显示：对销售之日所售上海诺基亚贝尔有限公司及其下属子公司的产品，其部件中可能含有这些物质。在所售产品中可能没有上述所列的部件。

Nokia Shanghai Bell or its subordinates has relied on information from its suppliers and this table shows the types of parts in which these substances may be found in Nokia Shanghai Bell or its subordinates' products as of the date of sale of the enclosed product. The parts listed above may not be a part of the enclosed product.

此标志也表示了该产品及其部件的环保使用期限。当某些零部件有不同的环保使用期限时，会另行标示(例如，电池单元模块会有另外一个标志贴在其产品上)。

此环保使用期限只适用于产品是在产品手册中所规定的条件下工作。

The Environment- Friendly Use Period (EFUP) for all enclosed products and their parts are per the symbol shown here, unless otherwise marked. Certain parts may have a different EFUP (for example, battery modules) and so are marked to reflect such. The Environment- Friendly Use Period is valid only when the product is operated under the conditions defined in the product manual.

